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Protokoll föreningsmöte Borås Bandy  

  
Föreningsmöte 

Datum: 2021-11-17 

Plats: Bodavallen 

 

Närvarande: Vi var totalt 14 deltagare på mötet med representanter från ungdomslag, seniorlag och 
styrelse. 

 

Följande agendapunkter sattes för mötet: 

 

1. Lägesrapport 

2. Vad kan vi i föreningen göra inför uppstart av säsongen på Boda 

3. Hur lockar vi fler till föreningen 

 

1. Lägesrapport 

 

Ungdom  

U12 planerar för ett polspel den 22 januari 2022 med start kl 10 och aktiviteten beräknas ta cirka 
4 timmar. Man räknar med att cirka 10 femmanna-lag kommer delta. Det behövs 6 mål av storlek 
hockeymål eller innebandymål, idag finns endast 2 hockeymål på Boda så 4 extramål behövs för 
poolspelet. Samtliga omklädningsrum behöver bokas. Önskemål om att kioskverksamhet ska 
finnas. Vidare önskas organisatorisk hjälp kring arrangemanget med främst domare. Ledare idag 
är Johan Von Kraemer, Filip Ewertzon och Anton Lindberg. Önskemål om någon extra ledare som 
har tillgång till körkort för att underlätta kring det praktiska runt träningar/poolspel. Cirka 14-16 
spelare finns i truppen. Målvaktsskydd behövs, benskydd, magplatta, handskar. 

➢ Bobby bokar istid/omklädingsrum för poolspelet 22/1 hos fritidsförvaltningen 

➢ Bobby adresserar behovet av tll 4 extra mål för poolspelet 22/1 till fritidsförvaltningen 

➢ Bobby adresserar behovet av domare till spelare (U16 + senior) 

➢ Ledarna adresserar behovet av övrig hjälp (kiosk, extra ledare etc) till föräldrar 

➢ Niklas ser över målvaktskydden så att de finns tillgängliga för seriestarten 

 

U14 kommer spela 9-manna i Sydväst. Kritiskt med spelare då det endast finns 5-7 spelare som 
varit med på träning. Lån av spelare från U12 är ett måste. Dialog med motståndarlag om lån av 
spelare alternativt spel 8 mot 8 etc måste till för att undvika att matcher ställs in. Fyra hemma 
matcher kommer spelas. Hjälp med föreningsdomare och kiosk behövs. Nedsänkt ribba kommer 
behöva ordnas för två mål. Målvaktskydd behövs, benskydd och handskar.  

➢ Ledarna U12/U14 säkerställer lån av spelare mellan lagen 

➢ Ledarna initerar dialog med motståndarlagen 
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➢ Bobby har bokat istid för hemmamatcherna 

➢ Bobby adresserar behovet av domare till spelare (U16 + senior) 

➢ Bobby ordnar med nedsänkt ribba 

➢ Maria Ewertzon tar hand om kiosken vid hemmamatcherna 

➢ Niklas ser över målvaktskydden så att de finns tillgängliga för seriestarten 

 

Skridskokul ska startas upp lördagar kl 9-10 så snart vi har is på Boda. Möjliga ledare på isen är 
Klas Ström, U16 killar, seniorspelare. Bör vara minst 3-4 ledare på isen och 2 vid sidan om isen 
som pratar med föräldrar för att ”rekrytera” etc. Vi saknar i dagsläget en som har det 
övergripande ansvaret för skridskokul.  

➢ Styrelse och ungdomsledare hjälps åt med att bearbeta och föreslå ansvarig för skridskokul 

 

RF/SISU-Street Games/Idrottskolan bedrivs idag främst med hjälp av Magnus Chröisty, Tomas 
Wennström, Lasse Ringkvist och några av seniorspelarna + U16 spelarna. 

 

Flickbandy kommer erbjudas den 5-6/1 2022 tillsammans med Västergötlands Bandyförbund 
samt Svenska Bandyförbundet. Detaljerat program ännu inte fastställt men bland annat kommer 
en cup att spelas med flicklag från flera olika distrikt.  

 

Hela ungdomsverksamheten efterfrågar tillgång till slipning och fler nycklar till ledarna. 
Matchtröjor efterfrågas också. Poolspel/seriespel startar i mitten av December och det behöver 
fixas omgående. 

➢ Nya matchtröjor finns i materialboden 

➢ Bobby säkerställer ytterligare slipkurs vid behov 

➢ Bobby säkerställer att nyckel till sliprum + slip kommer finnas inne i materialboden 

➢ Bobby säkerställer en extra uppsättning av nycklar omgående till Johan Von Kraemer så att 
det finns en nyckel per ungdomslag (Klas Ström har för Skridskokul, Christian Ewertzon har 
för U14) 

 

Senior  

För hemmamatcherna i div 1 så behövs hjälp främst med sekretariat och kiosk, totalt kommer 
det vara 11 hemmamatcher. För laget div 3 lagets hemmamatcher behövs ingen hjälp. 

➢ Alla hjälps åt med att kommunicera ut detta till alla i föreningen 

 

Styrelse  

I dagsläget saknar vi en valberedning inför kommande årsmöte i mars 2022. En ungdomsansvarig 
och kommunikationsansvarig saknas också. Alla administrativa uppgifter fördelas idag ut på 
styrelsemedlemmarna.  

➢ Alla hjälps åt med att kommunicera ut detta till alla i föreningen 
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2. Vad kan vi i föreningen göra inför uppstart av säsongen på Boda 

 

Kiosk 

Totalt önskas kioskverksamhet vid 15 hemmamatcher (11 för Div 1 och 4 för U14) samt 
poolspelet för U12 den 22/1. 

➢ Lasse Ringkvist säkerställer att BAIK stugan bokas upp och nyckel finns tillgänglig hos honom 
vid dessa hemmamatcher + poolspel så att vi kan erbjuda kaffe och värme till våra besökare 

➢ Vi behöver en kioskansvarig som kan göra gemensamma inköp till kiosken, lättare 
administrering, ett gemensamt lager av varor i vårt förråd 

➢ Vi har ett swishkonto som kan användas för kioskförsäljning och vi behöver kolla upp om vi 
fortfarande har ett aktivt konto för inköp på ICA, har funnits tidigare enligt Klas 

➢ Sälja klubbens produkter ex mössor etc, se över lagret i förrådet 

 

3. Hur lockar vi fler till föreningen 

 

Återväxten är svag 

Vi har svårt att få ihop fulla lag på ungdomssidan och det behövs locka fler barn och ungdomar 
och deras föräldrar till klubben.  

➢ Allmännt - annonsering i BT att vi finns och vilka aktiviteter kubben erbjuder. Behöver även 
gå ut i denna annons och locka fler att komma upp och vara med runt om kring det som 
händer i Borås Bandy 

➢ Allmännhetens åkning - finnas på plats vid fint väder, fokus på lördagar, bjuda på lite fika 
och dela ut informationsblad och väcka intresse för Borås Bandy. Maria E, Christian E och 
Klas Ström kan tänkas göra det 

➢ RF/SISU-Street Games - ta fram ett medskick för barnen att ta med hem till föräldrar 

➢ Skridskokul – se över möjligheten att skicka ut info via Kakservice, sociala media, hemsida 
och BT 

 

Prioriterade arbetsgrupper att starta upp 

➢ Ungdom 

➢ Föreningsutveckling 

 

 


